

香港浸會大學附屬學校王錦輝中小學家長教師會 HKBUAS Wong Kam Fai Secondary and Primary School Parent-Teacher Association



PTA2527-13

家校同心・以愛守望

大埔宏福苑發生的五級火災牽動著每一位市民的心,家長教師會懷著沉重與悲痛,向遇 難居民和殉職消防員致以深切哀悼,並向遇難者家屬及受影響居民表達誠摯慰問。

由於本校有兩名小學生及其家庭受火災波及,本會已即時從「家愛同行」(WeCare Fund) 基金中為受災同學撥出港幣貳萬元正(\$20,000),作為緊急援助金,用以支持其迫切需要。 這筆捐款不僅是物質上的援助,更體現家校之間團結互助、同舟共濟的可貴精神。

教育的真諦,在於培養孩子們的同理心與社會責任感。家長教師會亦會積極協助學校舉辦不同的悼念活動,我們深信,透過實際行動,能讓孩子們懂得「**家校同心**」的力量,學懂「**已欲達而達人**」的忠恕之道,伸出援手去關懷社區。這份愛與善意,將成為孩子們成長中最實貴的一課。

面對突如其來的變故,情緒的起伏在所難免。請各位家長在照料子女身心的同時,務必 關注並安頓好自己的情緒,如有需要請連繫家長教師會,我們樂意為您提供協助。

讓我們心手相連,守護我們的城市,共同祝福受災的市民,迎接更美好的明天!

香港浸會大學附屬學校王錦輝中小學家長教師會 2025年12月2日

Web: www.hkbuaspta.org.hk
Email: info@hkbuaspta.org.hk

Bill Register Process: https://bit.ly/2SKB01

Phone: 81012633

Whatsapp: 51802633

PPS Merchant Code: 6629





PTA2527-13

Home-School Partnership: Fostering Love and Support

The **level 5 fire** that occurred at **Wang Fuk Court, Tai Po**, has deeply affected every member of the community. With profound grief and sorrow, the Parent-Teacher Association (PTA) extends its deepest condolences to the residents who lost their lives and to the heroic firefighter who sacrificed his life in the line of duty. We also express our sincere sympathies to the victims' families and all affected residents.

Given that two of our primary school students and their families were impacted by this disaster, the PTA has immediately allocated **Twenty Thousand Hong Kong Dollars (HK\$20,000)** from our "WeCare Fund" as emergency relief. This aid is intended to support their most urgent needs. This donation is not merely material assistance; it embodies the invaluable spirit of unity, mutual aid, and solidary shared by our school and our families.

The true meaning of education lies in fostering empathy and a sense of social responsibility in our children. The PTA will actively assist the school in organizing various commemorative activities. We firmly believe that through practical action, our children will understand the power of "Home-School Unity" and learn the principle of "helping others to achieve what you desire to achieve" (a reference to the Confucian concept of shù / magnanimity). This will inspire them to reach out and care for the community. This love and goodwill will become the most valuable lesson in their development.

When faced with sudden and drastic change, emotional fluctuation is inevitable. As you care for your children's physical and mental well-being, please ensure you also take time to care for your own emotions. If you require any support, please do not hesitate to contact the Parent-Teacher Association, and we will be here to assist you.

Let us stand hand-in-hand to protect our city, support those affected, and look forward to a brighter tomorrow!

HKBUAS Wong Kam Fai Secondary and Primary School Parent-Teacher Association December 2, 2025

Web: www.hkbuaspta.org.hk Phone: 81012633

Email: <u>info@hkbuaspta.org.hk</u> Whatsapp: 51802633

Bill Register Process: https://bit.ly/2SKB01
PPS Merchant Code: 6629